

Date: 6/1/2026

التاريخ : 2026/1/6

Ref:

المرجع: 06-00007-26

Mr. Mohammad Saud Al-Osaimi

CEO - Boursa Kuwait

State of Kuwait

السيد/محمد سعود العصيمي المحترم

الرئيس التنفيذي - بورصة الكويت

دولة الكويت

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد،،

Subject: Disclosure regarding the Commencement of the nomination period for Board of Directors membership

الموضوع: إفصاح بخصوص فتح باب الترشح لعضوية مجلس إدارة الشركة

As per chapter No. 4 of the "Disclosure & Transparency" Module of the Capital Markets Authority's Executive Bylaws and its law No. 7/2010 regarding disclosure of Material Information.

وفقاً لأحكام الفصل الرابع من كتاب "الإفصاح والشفافية" من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 2010/7 وتعديلاته الصادرة عن هيئة أسواق المال بشأن الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

Attached; Disclosure Form of Material Information

نرفق لكم نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

Sincerely yours,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،



أسامة عثمان الفريح

رئيس مجلس الإدارة - مجموعة زين

Osamah Othman AlFuraih

Chairman - Zain Group

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

Disclosure of Material Information Form

التاريخ: Date:	6/1/2026
اسم الشركة المدرجة Name of Listed Company	شركة الاتصالات المتنقلة ش.م.ك.ع - زين Mobile Telecommunications Company K.S.C.P "Zain"
المعلومة الجوهرية	تعلن شركة الاتصالات المتنقلة ش.م.ك.ع - زين عن فتح باب الترشح لعضوية مجلس الإدارة للأعضاء (المستقلين - غير المستقلين) للدورة القادمة ومدتها ثلاث سنوات، ويكون باب الترشح مفتوحاً اعتباراً من تاريخ 2026/1/11 حتى تاريخ 2026/2/12. فعلى السادة الراغبين في الترشح، ممن تتوافر فيهم الشروط والضوابط المنصوص عليها في قانون الشركات رقم 1 لسنة 2016 ولائحته التنفيذية وتعديلاتهما والقانون رقم (7) لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية ولائحته التنفيذية وتعديلاتهما والنظام الأساسي للشركة مراجعة السيد أمين سر مجلس إدارة الشركة من الساعة 10:00 صباحاً إلى الساعة 3:00 مساءً من الأحد إلى الخميس بمقر الشركة الرئيسي الكائن بالشويخ - شارع المطار - المبنى الثاني - الدور السادس - الهاتف 24644057- 24641020 وذلك لتعبئة النماذج اللازمة وتقديم المستندات المطلوبة كي يتسنى للشركة تقديمها إلى هيئة أسواق المال حيث تخضع طلبات الترشح للموافقة المسبقة منها. المستندات المطلوبة للترشح: 1. صورة عن المؤهلات العلمية للمرشح. 2. السيرة الذاتية للمرشح باللغتين العربية والانجليزية. 3. صحيفة الحالة الجنائية للمرشح. 4. صورة عن البطاقة المدنية / جواز السفر للمرشح.
Material Information	Mobile Telecommunications Company K.S.C.P. - 'Zain' announces the opening of nominations for membership of the Board of Directors (independent and non-independent members) for the upcoming term, which will be for a period of three years. The nomination period will be open from 11/1/2026 until 12/2/2026. Accordingly, interested candidates who meet the conditions and requirements stipulated in Companies Law No. (1) of 2016 and its Executive Regulations and amendments thereto, Law No. (7) of 2010 regarding the establishment of the Capital Markets Authority and the regulation of securities activities and its Executive Regulations and amendments thereto, as well as the Company's Articles of Association, are requested to contact the Secretary of the

	Board of Directors from 10:00 a.m. to 3:00 p.m., Sunday to Thursday, at the Company's Head Office located in Shuwaikh – Airport Road – HQ2 – Sixth Floor, telephone 24641020 - 24644057, in order to complete the required forms and submit the necessary documents. This will enable the Company to submit the applications to the Capital Markets Authority, as nomination applications are subject to its prior approval. Required Documents for Nomination: 1. Copy of the candidate's academic qualifications. 2. The candidate's curriculum vitae (CV) in both Arabic and English. 3. Criminal record certificate (Police Clearance Certificate) of the candidate. 4. Copy of the candidate's Civil ID and/or passport. Secretariat of the Board of Directors
أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة Significance of the Material Information on the Financial position of the Company	لا يوجد No effect



إعلان عن فتح باب الترشح لعضوية مجلس الإدارة

تعلن شركة الاتصالات المتنقلة ش.م.ك.ع - زين عن فتح باب الترشح لعضوية مجلس الإدارة للأعضاء (المستقلين - غير المستقلين) للدورة القادمة ومدتها ثلاث سنوات، ويكون باب الترشح مفتوحاً اعتباراً من تاريخ 2026/1/11 حتى تاريخ 2026/2/12.

فعلى السادة الراغبين في الترشح، ممن تتوافر فيهم الشروط والضوابط المنصوص عليها في قانون الشركات رقم 1 لسنة 2016 ولائحته التنفيذية وتعديلاتهما والقانون رقم (7) لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية ولائحته التنفيذية وتعديلاتهما والنظام الأساسي للشركة مراجعة السيد أمين سر مجلس إدارة الشركة من الساعة 10:00 صباحاً إلى الساعة 3:00 مساءً من الأحد إلى الخميس بمقر الشركة الرئيسي الكائن بالشويخ - شارع المطار - المبنى الثاني - الدور السادس - الهاتف 24641020-24644057، وذلك لتعبئة النماذج اللازمة وتقديم المستندات المطلوبة كي يتسنى للشركة تقديمها إلى هيئة أسواق المال حيث تخضع طلبات الترشح للموافقة المسبقة منها.

المستندات المطلوبة للترشح:

1. صورة عن المؤهلات العلمية للمرشح.
2. السيرة الذاتية للمرشح باللغتين العربية والانجليزية.
3. صحيفة الحالة الجنائية للمرشح.
4. صورة عن البطاقة المدنية / جواز السفر للمرشح.

والله ولي التوفيق،

أمانة سر مجلس الإدارة



ANNOUNCEMENT

Opening of Nominations for Membership of the Board of Directors

Mobile Telecommunications Company K.S.C.P. – ‘Zain’ announces the opening of nominations for membership of the Board of Directors (independent and non-independent members) for the upcoming term, which will be for a period of three years. The nomination period will be open from 11/1/2026 until 12/2/2026.

Accordingly, interested candidates who meet the conditions and requirements stipulated in Companies Law No. (1) of 2016 and its Executive Regulations and amendments thereto, Law No. (7) of 2010 regarding the establishment of the Capital Markets Authority and the regulation of securities activities and its Executive Regulations and amendments thereto, as well as the Company's Articles of Association, are requested to contact the Secretary of the Board of Directors from 10:00 a.m. to 3:00 p.m., Sunday to Thursday, at the Company's Head Office located in Shuwaikh – Airport Road – HQ2 – Sixth Floor, telephone 24644057 - 24641020, in order to complete the required forms and submit the necessary documents. This will enable the Company to submit the applications to the Capital Markets Authority, as nomination applications are subject to its prior approval.

Required Documents for Nomination:

1. Copy of the candidate's academic qualifications.
2. The candidate's curriculum vitae (CV) in both Arabic and English.
3. Criminal record certificate (Police Clearance Certificate) of the candidate.
4. Copy of the candidate's Civil ID / passport.

Secretariat of the Board of Directors